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PROTOKOŁ NR 90/2005  
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 21 czerwca 2005r. 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ trzech członków komisji /nieobecny Z. Botwinionek, M. Mnich/ 
b/ Zyta Rytelewska – Przewodnicząca Rady 
c/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
d/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
e/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
f/ Eugeniusz Dańczak – pracownik Urzędu 
g/ Mirosław Klemiato – Dyrektpor ZGK 
h/ Zdzisława Konopka – pracownik Urzędu Gminy 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,  
3. Zatwierdzenie porządku obrad, 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał, 
5. Przejecie infrastruktury wodno – kanalizacyjnej rejonu Motarzyna,   
6. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1 – 3 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 5 
 
 Pan Mirosław Klemiato stwierdził, że w rejonie Budowa należności są zbierane przez 
ZGK raz w miesiącu w Budowie. Nie mniej obecnie na 195 umów płaci około 40% ludności. 
Dyrektor stwierdził, że rejon Motarzyna ZGK nie otrzymało jeszcze w trwały zarząd od 
Urzędu Gminy i w związku z tym nie może zawrzeć umów na pobór wody. Na pytanie, czy 
należność za wodę i ścieki będzie zbierana w lipcu z rejonu Motarzyna, dyrektor nie 
odpowiedział bo jest to uzależnione od terminu zawarcia umów z odbiorcami. Na spotkaniu w 
Starostwie 25 maja 2005r. Dyrektor Agencji Stwierdził, że sprawa przejęcia Niepoględzia 
będzie rozwiązana w przeciągu miesiąca. W związku z powyższym Urząd Gminy musi 
poczekać, aby przejąć pozostałą część infrastruktury Niepoględzia. Za 1m³ wody należność 
1,51 zł, a za ścieki 2,68 zł. 
WNIOSEK: 
 Komisja Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego zobowiązuje Wójta 
Gminy o wystąpienie do Dyrektora Agencji Nieruchomości Rolnych w  Warszawie o 
dodatkowe środki na przejętą infrastrukturę rejonu Budowa, Niepoględzia, Motarzyna, 
Niemczewa, Kotowa z uwagi na tragiczny stan tej infrastruktury. 
 
Ad. 4 
 
a/ Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczek na prefinansowanie inwestycji gminnych. 

- uchwała dotyczy remontów 3 Ośrodków Zdrowia, bo na 13 złożonych programów do 
Województwa z naszej gminy pozytywnie zaopiniowano trzy /wszystkie/ złożone 
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wnioski. Na prefinansowanie inwestycji ZPORU może podjąć tylko Bank Gosp. 
Krajowego. 

Opinia pozytywna. 
 
b/  Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej. 

- wysokość pożyczki 1.868.220 zł na oprocentowanie 0,1% na stopy kredytu 
refinansowego tzn. 0,6%. Spłata będzie do 2019r. 

Opinia pozytywna. 
 
c/ Uchwała w sprawie zaciągnięcia  Kredytu w BGK na spłatę zobowiązań wobec BOŚ. 

- dotyczy spłaty kompleksu gimnazjalnego, 
- wysokość kredytu z BGK ma mieć wysokość do 5mln. zł. 

Opinia komisji pozytywna 
 
d/ Uchwała w sprawie zmian budżetowych na 2005r. 

- 726.978,78 zł to kwota dofinansowania ze ZZPORU na Ośrodki Zdrowia, 
- 221 tys. na most w Skarszewie Dolnym,  
- 300 tys. od ANRSP na rejon Niepoględzie, Gałęzów. 

Łączna kwota wzrostu dochodów 1.247.980 zł. 
 
Wydatki: 

- 726.980zł – na remont Ośrodków Zdrowia 
- 221 tys. - na most w Skarszewie Dolnym, 
- 5mln. – na spłatę zobowiązań wobec BOŚ, 
- 100 tys. zł – na przebudowę ul. Zajęczej. Wodnej. Mają być płyty JUMBO, 
- 50 tys. na wymianę pomp i remont hydroforni z rejonu Motarzyna, 
- 34.962 zł – na RZI 
- 397.258 zł – budowa oczyszczalni ścieków. 

Opinia komisji pozytywna. 
 
e/ Uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Dębnica kaszubska ze Stowarzyszenia Gmin 
Rzeczpospolitej Polskiej Euroregion BAŁTYK. 
Opinia komisji pozytywna. 
 
f/ Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania. 
Opinia komisji pozytywna. 
 
g/ Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/69/2003 Rady Gminy w sprawie określenia 
zasad nabycia zbycia i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania na 
okres dłuższy niż trzy lata oraz ustalenia stawek czynszów dzierżawnych na terenie gminy 
Dębnica Kaszubska. 

- za 1m² działki rocznie 0,02zł tzn. rocznie 10 zł. 
Opinia komisji pozytywna. 
 
Ad 6 
 
 Sprawa Pani Grażyny Woś z Niepoględzia. 
Komisja po zapoznaniu się ze sprawą oraz przepisem prawa o ubezpieczeniu rolników 
stwierdza, że wynikły spór powstał pomiędzy osobami prywatnymi, a stroną w tej sprawie nie 
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jest Urząd Gminy. Swoich spraw strony mają prawo dochodzić na drodze sądowej. Różnice w 
aneksach mogły wyniknąć z pisowni, ponieważ każdy egzemplarz był pisany oddzielnie, czyli 
tak jakby były 3 oryginały. Komisja w tej sprawie nie widzi błędów popełnionych przez 
pracowników gminy. 
 
Na tym protokoł zakończono. 
                                                                                                             Przewodnicząca 
                                                                                               Komisji Rolnictwa, Budownictwa,   
                                                                                                       i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                                               Urszula Rączka 
   
 
   

 


